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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/23-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-20 
Rijeka, 22. 11. 2023. 

 
ZAPISNIK 

S 8. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

8. sjednica VMO Mlaka održana je 22.11.2023. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Mlaka, G. Duella 2/b. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Mladen Mandić, član VMO 
- Layla Munitić, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Rasprava o promjeni prioriteta MO Mlaka za 2023. godinu. 
3. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Mlaka za 2024. godinu. 
4. Donošenje Odluke o promjeni programa Doček svetog Nikole. 
5. Rasprava o predstojećim programima do kraja godine. 
6. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
    Zaključak: 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana za informacije o izradi sigurnog puta za pješake 
kroz ulicu V. P. Širole - pješački koridor i ležeći policajac, te će mu uputiti sljedeći 
odgovor: Vijeće MO Mlaka je 23.05.2023. dostavilo svoje prijedloge komunalnih 
prioriteta za 2024. godinu, u koje je uvrstilo i navedene stavke koje smatra bitnim 
kako bi dovršili višegodišnje rješavanje problema sigurnosti za pješake u ulici V. P. 
Širole. Nakon objašnjenja Rijeka Plusa da isto nije u njihovoj nadležnosti i da je 
potrebna izrada dokumentacije, te izrada Studije opravdanosti postavljanja 
usporivača prometa, uputili smo 3 dopisa, ali još nismo primili odgovor i objašnjenje.  
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 Vijeće je primilo na znanje odgovor Rijeka Plusa u kojem se navodi da će se sanacija 
udarnih rupa na kolniku u ulici G. Duella obaviti u narednom periodu ovisno o  
obvezama ugovornog izvođača radova. 
 

 Vijeće je primilo na znanje odgovor Autotroleja na molbu građana za zadržavanje 
trase linije 2A koja je bila na snazi u vrijeme radova na cesti D403 (Toretta - V. Benca 
- F. Čandeka - Tehnički fakultet). U njemu se navodi da je zbog otežanog prometa 
ulicom V. Benca i činjenice da bi se izgubilo frekventno stajalište Toretta u pravcu 
Mlake trasa linije 2A puno bolja opcija za većinu putnika u odnosu na privremenu 
trasu kroz V. Benca. Izostavljanje ulica R. Benčića u MO Mlaka nije u interesu stanara  
koji se koriste linijom 2A. Odgovor će se proslijediti građanki. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav u kojem se navodi da će 
se tijekom ove zima krošnja lipe između stambenih zgrada ulice Luki 56, 58 i 62 
orezati na način da ne oštećuje nadzemne vodove i okolne građevine. Sanacija 
hodne površine planirana je do kraja tekuće godine.  Odgovor će se proslijediti 
građanu. 
 

 Temeljem pritužbi građana Hrvatskim cestama će se uputiti sljedeći dopis: „Molimo 
hitno vraćanje u prvobitno stanje – ponovno postavljanje rukohvata kojeg ste uklonili  
s pozicije između 2 semafora na raskršću ulice R. Benčića i Krešimirove – sklizak 
teren za pješake na nizbrdici – zavoju. Također molimo za hitno rješenje sigurnosne 
situacije između ulica R. Benčića i zgrada iznad strmog pokosa u ulici Ivana  Sušnja. 
Ispod vrta i 2 kamena objekta nema ograde, te postoji mogućnost odrona, dok je 
žičana ograda koja je postavljena neadekvatna i već oštećena. Temeljem navedenog 
molimo za hitno očitovanje i postupanje kao što je dogovoreno u fazi izgradnje sa 
predstavnicima stanara ulice Ivana Sušnja“. 

 

 Potrebno je uputiti zahtjev Prometnom redarstvu za kontrolu i sankcije 
nedozvoljenog parkiranja na oba pločnika i na 2 autobusne stanice  u ulici R. Benčića 
čime se onemogućuje prolaz pješaka, ali i mimoilaženje automobila na kolniku. 
Naročito u popodnevnim i večernjim satima autobusne stanice i oba pločnika su 
kompletno zakrcani automobilima. Potrebno je češće u nekom kraćem vremenskom 
periodu vršiti kontrolu kako bi došlo do vidljivih rezultata. Isto je potrebno zatražiti i 
na skretanju iz Krešimirove u ulicu Podmurvice. 

 
AD 2 
 
       Zaključak:  
 

 Vijeće MO Mlaka je nakon rasprave jednoglasno donijelo odluku da je suglasno s  
prijedlogom stavke “Povećanje sigurnosti pješaka na pješačkom prijelazu u Ulici 
Franje Čandeka kod k.br.23B koja obuhvaća sljedeće:  
- Zamjena postojećih znakova C02 novih, na fluorescentnoj podlozi; 
- Ugradnja dvostrukog solarnog treptača iznad znakova C02 (s obje strane pješačkog 
prijelaza) 
- Brisanje prvog parkirnog mjesta namijenjenog invalidima i iscrtavanje novoga na 
kraju niza 
- Postavljanje stupića na mjestu bivšeg parkirnog mjesta za invalide kojim se 
osigurava preglednost pješaka. 
 

 Također će se od Rijeka Plusa zatražiti da se po završetku realizacije prioriteta 
„Postavljanja prometnog znaka A22 u LED tehnici s detekcijom vozila, treptačima, 
izmjenjujućim natpisima „OPREZ“ i „ŠKOLA“ mjesnom odboru Mlaka dostave podaci 
o preostalim sredstvima kako bi mogli donijeti odluku o načinu korištenja ukupnih 
sredstava preostalih nakon realizacije prioriteta za 2023. godinu. 
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AD 3 
    Zaključak: 
 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Mlaka za 
2024. godinu i to: 

 
           Preregulacija prometa dijela Ulice Giuseppe Duella iz dvosmjerne u jedno      800,00 
           smjernu  – polukružno skretanje sjeverno oko zgrade kbr  10        
           Obnova dijela kolnika i prilaza sjeverno od kućnog broja 2 u Ulici                18.000,00 
           Giuseppe Duella 
           Postavljanje stupića na izlazu iz Ulice R. Picovicha na Ulicu  Franje                  300,00 
           Čandeka na južnom nogostupu do pješačkog prijelaza prema kbr 19             
           Ograničenje brzine u Ulici Remigia Picovicha                                                       500,00 
           Obnova parkirališnih mjesta na parkiralištu u Ulici Franje Čandeka                   600,00 
           južno od kbr 3, u Ulici R. Benčića sjeverno od kbr 11 i u Ulici B.  
           Blečića sjeverno od kbr 2     
           Hortikulturno uređenje dječjeg igrališta u Ulici B. Blečića južno                      2.700,00              
           od kbr 2 
           Hortikulturno uređenje zelene površine oko dječjeg igrališta u Ulici               3.551,00 
           Giuseppe Duella između kbr 8 i 10    
           Uređenje partera na dječjem igralištu u Ulici Giuseppe Duella između           3.000,00 
           kbr 8 i 10 
           Hortikulturno uređenje dijela zelene površine uz parkiralište u Ulici              1.800,00 
           Giuseppe Duella južno od kbr  8 
           Hortikulturno uređenje dijela zelene površine u Ulici Giuseppe                         800,00 
           Duella sjeverno od kbr  2 
           Sanacija stepenica između ulica Luki od kbr 22 i Ulice Podmurvice               4.500,00 
           do kućnog broja 23                                                                                              ________ 
                                                                                                                                          36.551,00                                                                                                                                                                                                                                                                                    
AD 4 
 
         Zaključak: 
 

 Vijeća MO Mlaka i Potok su planirala realizaciju programa Doček svetog Nikole uz 
sudjelovanje Ri Teatra s prigodnom predstavom i podjelom poklona. Nažalost više ne 
rade predstave za djecu, te je Vijeće u dogovoru s MO Potok angažiralo glumca iz 
Lutkarskog kazališta Rijeka koji će u kostimu Djeda Božićnjaka darivati djecu. Vijeće 
je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa u Doček Djeda Božićnjaka uz 
suglasnost Odsjeka za mjesnu za samoupravu. 

 
AD 5 
 
        Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka planiralo je do kraja godine realizaciju programa Doček Djeda 
Božićnjaka“ (u suradnji s MO Potok) i Ususret Božiću . 

 Vijećnici su raspravljali o pripremama za realizaciju programa. 
 
AD 6 
 
   Zaključak: 
 

 Vijeće je raspravljalo o sastanku s Vijećem građana koje će se održati 25.11.2023. 

 Članovi vijeća Mladen Mandić i Elena Dorčić-Spatola protive se sudjelovanju 
predsjednice MO Mlaka Darjane Nadarević sastanku i suradnji s  Vijećem građana. 
Vijeće građana nema mandat i nije legalno izabrano (već nasumičnim izborom), za 
razliku od vijećnika MO Mlaka koji su izabrani na izborima da zastupaju interese 
građana Mlake i autonomno donose odluke. 
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 Vijeće je primilo na znanje informaciju - MO Potok je izrazio želju za održavanjem 
zajedničkog sastanka zbog razmjene iskustava i suradnje 2 susjedna MO.   
 

 
Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
   

 


